

SAN ANTONIO ISD RIGHTSIZING STUDY OVERVIEW & PURPOSE

دراسة منطقة سان أنطونيو التعليمية المستقلة حول إعادة الهيكلة
نظرة عامة والغرض



ADVANTAGES TO RIGHTSIZING

مزايا إعادة الهيكلة

Ensure Thriving Schools

ضمان وجود مدارس مزدهرة



Enhance Safety and Security on Campuses

تعزيز السلامة والأمن في المدارس



Enhance Social Emotional Resources

تعزيز الموارد العاطفية الاجتماعية



Allow for Teacher Collaboration Across Same Grade Level

السماح بتعاون المعلمين عبر نفس مستوى الصف الدراسي



Ensure Each Child Receives Equitable Academic Offerings

ضمان حصول كل طفل على عروض أكاديمية عادلة



Ensure Equitable Extracurricular Activities Across Schools

ضمان تقديم أنشطة خارج مناهج الصف الدراسي عادلة في جميع المدارس



Determine The Spaces Where Students Succeed

تحديد المجالات التي ينجح فيها الطلاب



Better Match Number of Buildings to Enrollment

مطابقة أفضل لعدد المباني مقابل معدلات الالتحاق



What is Rightsizing? ما هي إعادة الهيكلة؟

On June 20, 2023, the San Antonio ISD Board of Trustees brought forward and approved a resolution on facilities planning and development. The resolution calls for a study of school building capacity for the purpose of supporting thriving schools, classrooms, students, teachers, and school leaders. We call this resolution Rightsizing.

في 20 يونيو 2023، قدم مجلس أمناء منطقة سان أنطونيو التعليمية المستقلة قراراً بشأن تخطيط المرافق وتطويرها ووافق عليه. ويدعو القرار إلى دراسة بناء قدرات المدارس بهدف دعم كلاً من المدارس والفصول الدراسية والطلاب والمعلمين وقادة المدارس المزدهرين. وهذا القرار نطلق عليه "إعادة الهيكلة".

What is a Recommendation Package? ما هي حزمة التوصيات؟

Depending on the outcome of the study, the rightsizing recommendation package may involve closing school buildings, co-locating schools to the same campus, or consolidating multiple schools into one school. The recommendation package will also identify the schools that will welcome additional students and staff.

اعتماداً على نتائج الدراسة، قد تتضمن حزمة توصيات إعادة الهيكلة إغلاق مباني مدرسية، أو مشاركة مدارس لنفس الحرم المدرسي، أو دمج عدة مدارس في مدرسة واحدة. ستحدد حزمة التوصيات أيضاً المدارس التي ستستقبل طلاباً وموظفين إضافيين.

Why is Rightsizing Needed? لماذا نحتاج إلى إعادة الهيكلة؟

Our enrollment and school-aged population have been declining for more than two decades, and according to demographers, will continue to decline. We invested in innovation, and it worked to some degree, but our schools have gotten emptier, and our resources are spread thin. As a result, students and their families do not have a consistent experience in our district.

لا تزال معدلات الالتحاق بالمدارس وعدد السكان في سن الدراسة في انخفاض منذ أكثر من عقدين من الزمن، وسوف يستمر هذا الانخفاض وفقاً لتقديرات الخبراء الديموغرافيين. لقد استثمرنا في الابتكار، ونجح الأمر إلى حد ما، لكن مدارسنا أصبحت أكثر خواءً، ومواردنا أكثر تشرذماً. ونتيجة لذلك، لا يتمتع الطلاب وأسرهم بخبرة متسقة في منطقتنا.

WWW.SAISD.NET/RIGHTSIZING

Visit the Rightsizing Website

تفضل بزيارة موقع إعادة الهيكلة

